



25th
ACGHK 2024
香港動漫電玩節



香港動漫電玩節2024

惡劣天氣下的特別安排

敬請留意以下熱帶氣旋（「颱風」）、黑色暴雨警告信號或「極端情況」下，主辦機構於香港動漫電玩節2024所作出之特別安排。

八號或以上熱帶氣旋警告信號下之特別安排

展覽開放前:

1. 於 7 月 26 日至 7 月 30 日，如天文台在早上 8 時正前發出八號或以上熱帶氣旋警告信號，展覽會將暫時關閉，直至天文台改發較低信號後兩小時重開。
2. 於 7 月 26 日至 7 月 29 日，如天文台在下午 2 時前除下或改發三號或以下熱帶氣旋警告信號，展覽會將於改發信號後兩小時重開。
3. 於 7 月 26 日至 7 月 29 日，如天文台在下午 2 時後仍未除下或改發三號或以下熱帶氣旋警告信號，展覽會將暫停一天。
4. 於 7 月 30 日，如天文台在下午 1 時前除下或改發三號或以下熱帶氣旋警告信號，展覽會將於改發信號後兩小時重開，展覽重開後，將於晚上 8 時閉館。
5. 於 7 月 30 日，如天文台在下午 1 時後仍未除下或改發三號或以下熱帶氣旋警告信號，展覽將會提早結束。

展覽會進行期間:

1. 如天文台發出預警，將於展覽期間發出八號或以上熱帶氣旋警告信號，現場旅客售票處將停止運作，大會將停止觀眾進場，亦會作出廣播，宣佈展覽會即將關閉，並請在場的參觀人士盡快離開會場。
2. 如天文台在未發出預警下，於展覽期間發出八號或以上熱帶氣旋警告信號，現場旅客售票處將停止運作，大會將停止觀眾進場，亦會作出廣播，宣佈展覽會立即關閉，並請在場的參展商和參觀人士盡快離開會場。



25th
ACG HK 2024
香港動漫電玩節



黑色暴雨警告信號或「極端情況」下之特別安排

展覽會開放前：

1. 於 7 月 26 日至 7 月 30 日，如天文台在早上 8 時正前發出黑色暴雨警告信號或「極端情況」，展覽會將暫時關閉，直至天文台改發較低信號後兩小時重開。
2. 於 7 月 26 日至 7 月 29 日，如天文台在下午 2 時前除下黑色暴雨警告信號或「極端情況」，展覽會將於改發信號後兩小時重開。
3. 於 7 月 26 日至 7 月 29 日，如天文台在下午 2 時後仍未除下黑色暴雨警告信號或「極端情況」，展覽會將暫停一天。
4. 於 7 月 30 日，如天文台在下午 1 時前除下黑色暴雨警告信號或「極端情況」，展覽會將於改發信號後兩小時重開，展覽重開後，將於晚上 8 時閉館。
5. 於 7 月 30 日，如天文台在下午 1 時後仍未除下黑色暴雨警告信號或「極端情況」，展覽會將提早結束。

展覽會進行期間：

1. 如天文台於展覽期間發出黑色暴雨警告信號或「極端情況」，展覽會將會繼續舉行，大會將立即廣播，通知在場的參展商和參觀人士可以留在會場內，直到黑色暴雨警告信號 / 「極端情況」除下或展覽會開放時間完結為止。



25th
ACGHK 2024 +
香港動漫電玩節



Ani-Com & Games Hong Kong 2024

Special Arrangements in Times of Adverse Weather

All visitors are requested to note the emergency measures under the following situations. The measures will be implemented should there be a Tropical Cyclone (commonly known as “typhoon”), Black Rainstorm Warning Signal or “Extreme Conditions” during the Ani-Com & Games Hong Kong 2024.

Special Arrangements for Tropical Cyclone Warning Signal

Prior to Opening Hours

1. From 26 July to 30 July, if the Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 (or above) is issued before 8:00am, the fair will remain closed.
2. From 26 July to 29 July, if the Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 is cancelled at or before 2:00pm, the fair will re-open to the public two hours after the Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 is cancelled.
3. From 26 July to 29 July, if the Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 is cancelled after 2:00pm, the fair will remain closed.
4. On 30 July, if the Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 is cancelled at or before 1:00pm, the fair will re-open to the public two hours after the Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 is cancelled. The fair will be closed at 8:00pm.
5. On 30 July, if the Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 is cancelled after 1:00pm, the fair will be closed.

During Opening Hours

1. Once the Hong Kong Observatory issues a Pre-No. 8 Special Announcement, giving advance notice to the public that a Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 will be issued during the fair’s opening hours, the on-site ticketing counters will cease operation, the organizer will stop admitting visitors, and a broadcast will be made announcing the imminent closure of the exhibition, requesting all visitors to leave the venue as soon as possible.



25th
ACG HK 2024
香港動漫電玩節



2. In the rare situation when a Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 (or above) is issued without a Pre-No. 8 (or above) Special Announcement, the on-site ticketing counters will cease operation, the organizer will stop admitting visitors, and a broadcast will be made announcing the immediate closure of the fair, requesting all exhibitors and visitors to leave the venue as soon as possible.

Special Arrangements for Black Rainstorm Warning Signal or Extreme Conditions

Prior to Opening Hours

1. From 26 July to 30 July, if the Black Rainstorm Warning Signal or “Extreme Conditions” is issued or in force before 8:00am, the fair will remain closed.
2. From 26 July to 29 July, if the Black Rainstorm Warning Signal or “Extreme Conditions” is cancelled at or before 2:00pm, the fair will re-open to the public two hours after the Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 is cancelled.
3. From 26 July to 29 July, if the Black Rainstorm Warning Signal or “Extreme Conditions” is cancelled after 2:00pm, the fair will remain closed.
4. On 30 July, if the Black Rainstorm Warning Signal or “Extreme Conditions” is cancelled at or before 1:00pm, the fair will re-open to the public two hours after the Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 is cancelled. The fair will be closed at 8:00pm.
5. On 30 July, if the Black Rainstorm Warning Signal or “Extreme Conditions” is cancelled after 1:00pm, the fair will be closed.

During Opening Hours

1. If a Black Rainstorm Warning Signal or “Extreme Conditions” is issued during the fair’s opening hours, the fair will continue to be held. The organizer will immediately broadcast an announcement, notifying the exhibitors and visitors on-site that they can remain in venue until the Black Rainstorm Warning Signal or “Extreme Conditions” is cancelled or until the fair’s opening hours have ended.